



# UNIVERSITY OF CAMBRIDGE

Cambridge Centre for the Integration  
of Science, Technology and Culture

## 英國劍橋大學劍橋科技文化融合中心 2023 暑期劍橋實地英語文化營

### CCISTC 2023 Summer Language and Cultural Programme

#### 報名通知 ( 澳門適用 )

#### Application Notes ( Macau )

2023 暑期劍橋實地英語文化營由英國劍橋大學劍橋科文中心主辦，讓學生深入了解通用英語、專業知識和應試技能，以在英語考試中取得理想分數以報考大學或研究所，其中課後小組討論環節更能為學生提供實踐學習與想法的最佳環境，參與者將與世界各地的學生共同學習、相互交流。此外，劍橋科文中心將組織各種活動和研討班，讓學生體驗劍橋和英國的文化，為學生帶來沉浸式的學習環境，激發學生對新知識的興趣。學生更可以住宿在劍橋大學享負盛名的學院中，體驗劍橋。參與者完成課程後可獲得官方證書、成績單等證明。

CCISTC and authorised educational partners develop and deliver the Summer Language and Cultural Programme 2023. The programme gives students an in-depth insight into the general English language, equipping them with expert knowledge and useful skills to obtain high scores on English tests. The after-lecture small group supervision provides students with the best environment to test their idea. In addition, CCISTC organises various activities and master seminars for the students to experience the culture in Cambridge and the UK to stimulate their interest in new knowledge. Students can also benefit from living in some of Cambridge's most prestigious colleges and enjoying all that Cambridge has to offer. Participants could obtain official certificates, transcript etc. upon completion of the programme.

#### 研究營時間 Timing

2023 年 7 月 29 日–8 月 11 日      29<sup>th</sup> July – 11<sup>th</sup> August 2023

#### 課時安排 Arrangement

- Instructor + Supervisor 總授課時間：30+小時 hours
- Workshop / Supervisions / Seminars 時長：12 小時 hours
- CCISTC TedTalks：3 小時 hours
- 劍橋文化和社交活動 Cultural Activities：16 小時 hours
- 倫敦和牛津遊覽 London and Oxford Tour：2 日 days

(詳情可參考日程安排 Details are shown on Daily Schedule)



## 研究營導師 Instructors

授課導師為雅思認證考官和導師，採用專業課程、小組討論、小班授課、助教答疑等教學模式。  
All instructors are Certified IELTS teacher and examiner. Various dynamic teaching and learning methods are deployed.

## 研究營內容 Content

### 1. CCISTC TedTalk

邀請來自不同學科的世界級學者和學術界人士，就其專業領域進行研討和分享，以激發學習者在這些領域的學術興趣。演講者包括世界著名的研究人員、政策制定專家、行業領導者、社團、協會、專業機構和個人。

We invite a number of world-class scholars and academics from various disciplines to give seminars on their specialties to promote academic interests in these areas among the students. The speakers include world-famous researchers, policymakers, industrial leaders, societies, associations, professional bodies and individuals.

### 2. 英語講座課程 English Language Lectures

座課程讓學生深入了解通用英語，並提供專業知識和應試技能，以在英語考試中取得理想分數以報考大學或研究所。

Lectures gives students an in-depth insight into the general English language, equipping them with expert knowledge and useful skills to obtain high scores on English tests.

### 3. Group Supervision

Group Supervision 是劍橋大學教育系統的一個特色教學方式，參與者通過與導師討論學習進度，從導師處得到定期的反饋，為未來學習進行更深入的探索。

Small group supervision is an unique feature of the Cambridge education system. They can provide you with the opportunity to explore your subjects more deeply by discussing your work process with and receiving regular feedback from your supervisors.

### 4. 劍橋大學的校園生活 Cambridge College Life

劍橋大學各個學院將構成為期 2 週沉浸式學習的社區網路，為參與者提供廣泛的學術支援、住宿、學習與休閒的設施。劍橋大學歡迎來自世界各地的學習者融入這個相容並包、跨學科、友好互助型的社區。

Cambridge Colleges will form key communities for your study here, offering a wide range of academic support, accommodation, and facilities for study and leisure. You will be welcomed into an inclusive, interdisciplinary, supportive, and social community.

### 5. 文化與社交活動 Cultural & Social Activities

研究營除了會在劍橋大學組織文化活動外，還將組織城市導覽活動、倫敦一日遊覽以及牛津一日遊覽活動，來自各國的年輕學習者將自由自在地探索這所大學、這座城市以及這個國家，結識新的朋友，為精彩的未來做準備。

We organise a variety of cultural and social activities and day trips to help bring your learning to life including fully guided trips to London and Oxford. Participants are to discover parts of the UK outside Cambridge with inspiring cultural activities.



## 項目收穫 Awards

1. 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目結業證書  
An Official Certificate of Completion issued by CCISTC University of Cambridge
2. 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目成績單/成績報告單  
An Official Programme Transcript / Report Issued by CCISTC University of Cambridge

## 申請條件 Requirements

1. 申請人需年滿 16 周歲，身心健康；  
Applicants are required to be at or above age of 16 ;
2. 有自主生活自理能力，適應海外期間的日程。  
Self-caring ability to adopt studying abroad.

## 申請流程 Application Process

1. 申請截止時間：2023 年 5 月 12 日 ( 週五 )  
Application Deadline: 12th May, 2023 (FRI)
2. 所有報名者須使用網上報名系統填寫個人資料  
All applicants are to apply through the online application system
3. 等待審核結果和邀費通知書 ( 通過審核者 )  
Awaiting confirmation and payment instructor (for shortlisted applicants)
4. 按邀費通知書指示繳交費用  
Pay the fee as instructed
5. 準備出發參與體驗學習  
Get ready on board

## 研究營費用 Fees

### 國際生 ( 非劍橋大學在校學生 ) 費用：4,300 英鎊/人

International Participant (Non-Cambridge students) : £ 4,300 per student

費用包含：13 晚劍橋大學住宿；早餐和晚餐 ( 含結業典禮的劍橋大學傳統晚宴 )；學術課程、機構探訪、多媒體教學場地；文化和社交活動 ( 含倫敦和牛津的遊覽活動 )；交通 ( 機場接送班車、倫敦和牛津一日游大巴車接送 )；一張英國 SIM 卡

( 已預付流量、電話和簡訊的通訊費用 )；保險；項目收穫 ( 證書、成績單、推薦信等 )

費用不含：境內銀行國際電匯費用、國際往返機票、護照和簽證費用 ( 如需要 )。

Fee inclusion is detailed on programme brochure